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Planeringsmöte 2019-12-14

Agenda

1. Erfarenheter från höstens sammandrag.

2. Nödvändiga förändringar inför våren 2020.

a. Ordförande kontaktar klubbar som inte är aktiva inom kidsvolley och frågar

om de önskar stöd eller utbildning. Sker inom rekryteringspojektet.

b. Level-6 Svart. Medaljer till flick- resp. pojk/mixlag. Spelar lagen i samma klass

så delas medalj ut till placering 1 - 3.

c. Inga medaljer till U16/18 from säsong 2020/2021

d. Rekryteringsprojektet. Utskick till föreningar med kontaktperson för projektet.

Vad föreningarna efterfrågar har inte skett i alla lägen. Fler som jobbar i

projektet behövs. Fungerar med lokal anknytning utan körkort.

3. DIM 2020 kandidat. Förslag inskickat senast 2019-12-15. Inga kandidater.

4. Svenska Volleybollförbundets styrelse har lämnat ett förslag om distriktens

utveckling/avveckling. Svar till SVBFs remiss behandlades.

http://www.volleyboll.se/Svenskvolleyboll/Nyheter/Nydistriktsorganisationprocessasfra

m

Läs igenom förslaget och bakgrundsfakta. Är det korrekt? Var det denna processen som

årsmötet fattade beslut om?

Hur ställer sig klubbarna i Skåne till förslaget?

Fördelar - nackdelar?

Skall vi yttra oss gemensamt eller kommer varje klubb skicka in sitt egna svar (svar skall

vara inskickade innan 30/12)?

● Förslaget antogs efter smärre förändringar. Kontroll med klubbar som ej har svarat

genomförs en gång till. Därefter skickas Remissvaret från Skåne in. När

Remissyttrandet skickas in kommer det också att anslås på Skånes

Volleybollförbundets hemsida.

5. Genomförandeidé sammandrag och utbildningar säsong 20/21.

a. Förslag från Lund om det går att få kortare tävlingar (L-5 och främst L-6 Svart)
och oftare, typ U-20. Problem med olika antal anmälda lag, ett fast antal lag,
så som i U-20 finns inte. L-5 går att lösa med Syd och Norr på olika helger, L-6
Svart svårare. Beslut införs på U16/18 säsong 2020-21.
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b. Utbildning. Domar och taktik/teknik för Fyrmanna och 6-manna efterfrågas.
SVBF håller på att ta fram material.

Patrik Ekstrand
Ordförande Skånes Volleybollförbund


